



同善医院

TUNG SHIN HOSPITAL

since 1881

Pregnancy Vaccination Package

孕期疫苗配套



RM
968

Your baby's protection begins long before the first cry. During pregnancy, strengthen both maternal and newborn immunity with comprehensive protection for every precious beginning.

对孩子的守护早在第一声啼哭前开始。怀孕期间，建立更全面的母婴健康防护，提升孕期与新生儿的保护力。

Package Inclusions 配套涵盖



1

Tetanus, Diphtheria & Pertussis (Tdap) Vaccine
破伤风、白喉、百日咳三联混合疫苗



Pregnancy Weeks 16-36
孕16周-36周期间接种



2

Respiratory Syncytial Virus (RSV) Vaccine
呼吸道合胞病毒疫苗



Pregnancy Weeks 32-36
孕32周-36周期间接种



3

Influenza (Flu) Vaccine
流感疫苗



Taken at any trimester of pregnancy
孕期任何阶段均可接种

Terms & Conditions

1. This package excludes registration fees and Obstetrician and Gynaecologist (O&G) consultation fees.
2. This package is valid until further notice.
3. The package price is subject to 6% SST for non-Malaysian citizens.
4. This package is not exchangeable for cash and cannot be used in conjunction with other promotions, offers, coupons, or vouchers unless stated otherwise.
5. Tung Shin Hospital reserves the right to amend the terms and conditions should there be any changes in circumstances or regulations.

条款与细则

1. 此配套价格不包含登记费与妇产科专科咨询费。
2. 此配套有效期直至另行通知。
3. 非马来西亚公民将需额外缴付6%销售与服务税 (SST)。
4. 此配套优惠不可兑换现金，亦不可与其他促销活动、优惠券或代金券叠加使用，特殊说明除外。
5. 同善医院保留根据情况变化或条规更动而修改本条例与条件的权力。

For enquiries or appointments, please scan the QR code or contact us at:

欲知详情或预约，请扫描二维码或联系：



+6019-320 3227
(WhatsApp)

KKLIU 3161 / EXP 31.12.2028

